
Obecné zastupiteľstvo v Pribvline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 9. decembra 2016

Prítomní poslanci OZ: Ing. Miroslav Beharka, Filip Benko, Ľuboš Bobrik, Dušana Cibuľová, Pavel 
Holbus, Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 

Ospravedlnení: Mgr. Iveta Oravcová, Dušan Poliak
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných 
a konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 7, takže zasadnutie je v zmysle § 12 
zákona č.369/90 Zb. v znení neskorších zmien a predpisov uznášania schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Dušana Cibuľová, členovia Pavel 
Holbus a Ľuboš Bobrik.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Ing. Jána Vrbičana a Ing. Martina Jurču, za zapisovateľku 

Annu Račkovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné 

uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Ing. Martin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Cibuľová -  predseda, Ľuboš Bobrik, Pavel Holbus -  členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
Ing. M iroslav Beharka, Filip Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, 

Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan
7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 3
Starosta obce predložil návrh programu rokovania a zároveň informoval, že Ing. Ľudovít Budzák 

príde neskôr z dôvodu rokovania OZ v Liptovskej Tepličke, kde tiež vykonáva funkciu hlavného 
kontrolóra. Doporučuje preto body programu, v ktorých správu predkladá hlavný kontrolór presunúť 
až do jeho príchodu.
Ing. Ján Vrbičan -  stáva sa častejšie, že súbežne prebiehajú rokovania OZ v Lipt. Tepličke aj v našej 
obci, doporučuje preto posunúť čas rokovania nášho OZ.
starosta obce -  termíny rokovaní si schválilo OZ, teraz to vyšlo takto, že sa termíny prekrývajú.
Ing. Martin Jurčo -  podáva návrh na uznesenie, kde bude doporučené zvolávať zasadnutia OZ na 
18,00 hod.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
odporúča starostovi obce
zvolávať zastupiteľstvá na 18,00 hodinu. Termín trvalý.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, Ing. 

Ján  Vrbičan
6

P ro ti: 0
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Z d rž a l sa: Ing. M iroslav Beharka, 1
Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

Dušana Cibuľová predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje program rokovania nasledovne
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Návrh zmeny rozpočtu obce pre rok 2016.
ó.Odbomé stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2017 -2019.
7. Prejednanie a schválenie návrhu rozpočtu obce na roky 2017-2019.
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2017.
9. Určenie výšky stočného pre rok 2017.
10. Rôzne.
11. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Ing. M iroslav Beharka, F ilip  Benko, Ľuboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, 
Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bol prija tý

K bodu 4
V tomto bode starosta obce informoval, že na minulom zasadnutí OZ bolo schválené zvolanie 

verejného zhromaždenia obyvateľov obce, toto sa uskutočnilo.
Ing. Martin Jurčo -  na minulom zasadnutí OZ sa pýtal, ako bolo splnené uznesenie vo veci 
spropagovania možnosti výstavby na IBV, boli tam jasne uvedené požiadavky, neboli všetky 
zrealizované. Takto nebudú mať záujemci o výstavbu dostatočnú informáciu, ak nie je informácia 
úplná zavádzame stavebníka. Mala byť vytvorená samostatná intemetová stránka s cenami, výmerou 
pozemkov, možnosťou vysporiadania. Chce pomôcť tomu, aby sa tam stavalo, 
starosta obce -  už na minulom OZ na toto odpovedal, mapa, rozmery a orientácia pozemkov je 
zverejnená na stránke obce, vlastnícke vzťahy sú tam zložité, keď si záujemca zavolá na Obecný úrad, 
dostane presné informácie o konkrétnom pozemku. Množstvo uverejnených informácií by mohlo 
zdeinformovať záujemcu.
Ing. Martin Jurčo -  poslanci si sami môžu urobiť názor, či toto uznesenie bolo splnené, ak mal voči 
nemu starosta výhrady, nemusel ho podpísať.
Ing. Ján Vrbičan -  na minulom OZ bolo prijaté uznesenie vo veci žiadosti MŠ, ktorá bola prerokovaná 
a bolo doporučené, aby sa zohľadnila pri príprave rozpočtu obce.
starosta obce -  požiadavky MŠ na rozpočet obce sú zohľadnené v návrhu v jednotlivých položkách. 
Dušana Cibuľová predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a: Ing. M iroslav Beharka, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, 4
P ro ti: Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 2
Z d rž a l sa: Filip  Benko 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  bol p rija tý

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke. Starosta obce doplnil, že tento návrh

2



bol spracovaný z dôvodu, že sa očakávajú vyššie podielové dane, preto bolo treba túto položku 
zohľadniť aj vo výdajovej časti.
Filip Benko -  na aký účel budú použité financie v položke údržba budov?
starosta obce -  do konca roku je už krátky čas, preto sa prostriedky uvádzajú v tejto položke, nie je 
však predpoklad, že budú vyčerpané a presunú sa do budúceho roku.
Ing. Martin Jurčo -  teda aby zostal rozpočet vyrovnaný, umelo sa navýšila položka. Už sme si zvykli, 
že sa spätne schvaľovali položky s istotou, že to OZ schváli. Medzi zasadnutiami OZ môže starosta 
schváliť len obmedzenú čiastku. Veríme, že nejdeme do konca roka preinvestovať takúto sumu na 
údržbu budov, že je to len formálna zmena.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
zmenu rozpočtu č. 5/2016 v zmysle prílohy, ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Ing. M iroslav Beharka, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, 4

P ro ti: F ilip  Benko, Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 7
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke. Starosta obce informoval, že tento 

návrh prerokovali všetky komisie OZ ak aj Obecná rada na svojich zasadnutiach.
Pavel Holbus -  finančná komisia podrobne prejednala jednotlivé položky návrhu rozpočtu na rok 
2017, aj predpokladu na rok 2018 a 2019, z ostatných komisií neprišli žiadne pripomienky, preto 
finančná komisia odporúča schváliť rozpočet tak, ako je spracovaný.
Ing. Ján Vrbičan -  na označenie ulíc sa plánuje 5.000 6, aké to budú tabule, či tieto existujúce budú 
demontované a či je k tomuto spracovaný projekt?

- prevádzka motorového vozidla -  my máme tri autá Peugeot, Fábia, Kia?
- na poplatky, pokuty, penále je v rozpočte 300€, čo sa bude hradiť z tejto položky?
- údržba čističky je navýšená o 1000€ oproti tomuto roku,
- v položke kameraman je 6.9006, nesúhlasí s tým, aby sme p.Števčekovi dali takú

sumu,
- príspevok na cirkvi- prosí upresniť ktorej cirkvi, v obci ich máme viac?
- nákup pozemkov Na Plavé, KD, DS -  čo znamenajú tie skratky?
- cesta Na Plavé -  toto bolo dohodnuté, že sa prostriedky presúvajú.
- rekonštrukcia starého OcÚ -  čo je v tej položke?
-je dobre, že je v rozpočte rekonštrukcia MS.
- kde je v rozpočte ATC? Ako rieši rozpočet obce PHSR a ako rieši rómsku osadu? Čo 

je cieľom rozpočtu, aké sú dlhodobé ciele, kde je tu kvalita života občana?
starosta obce -  označenie ulíc -  doplní sa rovnaké ako je pri starom obecnom úrade, podobne sa 
označia aj ďalšie miesta, aby sme mali jednotný systém značenia.

- prevádzka vozidla -  máme vozidlá Citroen, ktoré behá po ATC, vozí ľudí, teraz je v garáži, 
potom je to Fabia a KIA, tieto dve autá sme dostali od MV SR.

- poplatky, pokuty -  riešime rôzne veci, kde potrebujeme právne služby.
- čistička -  navýšenie je z dôvodu, že by sa vyskytli nejaké opravy, prevádzku zabezpečuje 

Ekospol, zmluva s nimi sa nemení
- kameraman -  zvážte sami, či je potrebný, chodíte medzi ľudí, či majú záujem o takúto

službu.
- príspevok pre cirkvi -  dávame všetkým cirkvám, ktoré pôsobia v našej obci, ide o opravu 

strechy evanjelického kostola.
- nákup pozemkov -  ešte sú niektoré nevysporiadané pozemky pod Kultúrnym domom, pri 

Dome smútku by sa po vysporiadaní pozemkov vybudovalo parkovisko
- rekonštrukcia OcÚ -  je podaná žiadosť o NFP, je stále aktuálna, zatiaľ nebola vyhodnotená, 

táto suma v položke sú vlastné zdroje.
- ATC nemôže byť rozpočtované, je to podnikateľská činnosť obce.
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Ing. Ján Vrbičan -  starosta povedal, že Citroen sa používa pre ATC a teraz hovorí, že ATC nie je 
v rozpočte, teda neguje to, čo povedal predtým.
starosta obce -  on odpovedal na otázku, aké autá má obec, nebolo povedané, že je to v rozpočte. 
Kvetoslava Holbusová -  je tam aj Peugeot z dôvodu, že sa hodnotia predchádzajúce dva roky, teraz už 
toto vozidlo nemáme.
Ing. Martin Jurčo -  kto bol poslancom vie, že položka na označenie ulíc je v rozpočte stále, bolo by 
treba urobiť kalkuláciu, koľko vlastne budú stáť.

- je neprijateľné, aby bolo v rozpočte auto, ktoré sa používa na podnikateľskú
činnosť obce.

- položka na vysielanie -  aj v zákone sa hovorí, že je to vysielanie s licenciou, ktorú už 
máme, ale nepoužívame to. Peniaze používame na inú položku -  kameraman. Je neprijateľné, aby sa 
peniaze použili na iný účel, ako sú schválené, v roku 2016 položka kameraman nemá čo robiť. Keď 
starosta zrušil vysielanie, predtým to robil Ing. Patsch, nevie, akým spôsobom bol zamestnaný, jemu 
sa platilo 10.000 Sk, už vtedy sa hovorilo, že je to veľa. Teraz nás kameraman stojí 10.000€ a nikomu 
to nie je drahé. Súhlasí so starostom, aby túto položku zvážili. Miestne televízne vysielanie nemáme, 
aj keď ho môžme mať, licencia je schválená. Prečo sa používa profil Miroslav Števček ako televízne 
vysielanie obce? Toto dielo obci nepatrí, ak tu bude iný starosta, nebude môcť toto dielo použiť.

- príspevok cirkvi -  pýta sa, či bola urobená obhliadka veže? Nemá voči tejto položke 
výhrady, ale či môžme dať verejné prostriedky do súkromného majetku?

- Materská škola je v zlom stave, neprišla žiadna iniciatíva obce, aby tu išli nejaké
prostriedky.

- položka pokuty -  rôzni občania sa sťažujú na rôzne veci, ako sú prekopanie 
pozemkov, nevyvážanie odpadových vôd z ATC, treba robiť poctivo a nebudú pokuty. Z formálneho 
hľadiska je rozpočet v poriadku, ale ako táto obec vyzerá, nič tento rozpočet neprináša, nie je tu žiadny 
rozvoj, výstavba, priemyselný park, rómska otázka, veľmi nízko ambiciózny rozpočet.
starosta obce -  miestne televízne vysielanie on nezrušil, pán Patsch odišiel do dôchodku, pretože 
o tieto služby mali občania veľký záujem, urobilo sa výberové konanie, všetko bolo v poriadku. Prečo 
nevysielame, treba si spytovať svedomie, kto chce, aby sa vysielalo a kto nie. Všetky vysielania, ktoré 
p. Števček robí, sú majetkom obce, p. Števček je zamestnancom obce na dohodu o vykonaní práce, 
autorské právo má teda obec. Prevádzkovateľom káblovej televízie je TES Média, či má licenciu, je to 
jej vec. Ak má byť rast obce v tom, že budeme stavať Rómom domy, môžu toto zvážiť, ale čo to 
prinesie pre majoritu obce, či bude možná cesta späť v prípade neúspechu.
Ing. Martin Jurčo -  samospráva má ísť v súlade so zákonom, má si spytovať svedomie niekto, kto trvá 
na dodržiavaní zákona? Cena za vysielanie je niekoľkonásobne vyššia. Zákonník práce k dohode 
o vykonaní práce hovorí jasne, že nie je možné urobiť dohodu na práce, ktoré sú predmetom ochrany 
podľa autorského zákona. Pýtal sa, či bola urobená obhliadka veže, či vôbec môže obec použiť 
prostriedky na takéto financovanie, bude to otázka aj pre hlavného kontrolóra, či môžu byť v rozpočte 
pokuty, či si môže dať obec do rozpočtu prostriedky na podnikateľskú činnosť, 
starosta obce-jeho stanovisko je nemenné, zá konník práce si treba riadne naštudovať. Suma za 
vysielanie vyšla z výberového konania, bola schválená OZ, musí to rešpektovať. Pokiaľ nám vyjdú 
všetky rozpočtované aktivity, skvalitní sa život občanov aj návštevníkov obce.
Ing. Ľudovít Budzák -  prichádza o 18,10 hod.

- ak sú na neho nejaké otázky, treba prísť za ním, podľa neho nedošlo k porušeniu 
zákona pri uzavretí dohody, tam má zamestnávateľ viac povinností, ako keby to bola autorská zmluva. 
Použitie financií pre cirkev -  zatiaľ nevidel zmluvu, bude robiť aj kontrolu poskytovania dotácií, či 
boli dodržané zákonné postupy.

K bodu 6
Hlavný kontrolór Ing. Ľudovít Budzák predložil prítomným stanovisko k návrhu rozpočtu, tvorí 

prílohu tejto zápisnice.
Ing. Martin Jurčo -  bolo povedané, že suma na televízne vysielanie bola vysúťažená v roku 2009, 
nevie, kto súťažil, ponúka možnosť ušetriť peniaze, aby obec nehradila odvody. Ak obec vysúťaží 
takúto činnosť, kde budú presné podmienky, koľko minút chceme spracovať, potom budeme môcť 
vstupovať do tejto činnosti. Jeho návrh je na zmenu tejto položky bez odvodov, bude mať názov 
kameraman -  licenčná zmluva. Bude to objektívne a lacnejšie.
Dušana Cibuľová -  prečo s týmto návrhom neprišiel skôr, ona si bude musieť preveriť podmienky 
a potom sa k tomu vyjadrí.
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Ing. Martin Jurčo -  poslal každému poslancovi mail začiatkom roku, kde navrhoval takúto činnosť. Je 
to suma, ktorá neovplyvní rozpočet, len sa položka inak nazve a ušetria sa odvody, 
starosta obce -  treba si riadne naštudovať licenčnú zmluvu, teraz to máme dobre nastavené, natočený 
materiál je vlastníctvom obce.
Ing. Martin Jurčo -  on chcel nadviazať na to, že rozhodujú poslanci, je to viacčlenná skupina, chce, 
aby jeho návrh zvážili. Starosta rokovanie len vedie, aj keď nie je spokojný, OZ rozhoduje väčšinou. 
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2017 -2019.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
Ing. M iroslav Beharka, F ilip  Benko, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, 

Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan
7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
zmenu položky 63700441 DVP kameraman na Kameraman -  licenčná zmluva v zmysle autorského 
zákona

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: F ilip  Benko, Ing. M artin  Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
P ro ti: Pavel Holbus, 1

Z d rž a l sa: Ing. M iroslav Beharka, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, 3
Výsledok hlasovania: N á vrh  n eb o l prija tý

Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
L schvaľuje
rozpočet obce Pribylina na rok 2017.

2. berie na vedomie
prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2018 -  2019.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a : Ing. M iroslav Beharka, Ľ uboš Bobrik, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, 4

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján Vrbičan 3
Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

Ľuboš Bobrik -  odchádza z rokovania o 18,35 hod.

K bodu 8
Návrh k tomuto bodu bol rozoslaný poslancom pri pozvánkach, prítomným ho predložil hlavný 
kontrolór. Doplnil, že ostatné kontroly počas roka môže uložiť OZ, resp. ich vykoná na základe 
vlastných poznatkov. Jeho mesačný úväzok 30 hodín ho časovo obmedzuje, často musí niektorým 
kontrolám venovať viac času, napr. teraz vyhľadával pozemky na katasterportáli, čo je zdĺhavé.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na I. polrok 2017.
2. poveruje
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hlavného kontrolóra Obce Pribylina vykonať kontroly v zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti 
na I. polrok 2017.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Ing. M iroslav Beharka, F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  
Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh b o l p rija tý

K bodu 9
Starosta obce v tomto bode informoval, že Úrad pre reguláciu sieťových odvetví vydal 

rozhodnutie o maximálnej cene stočného od 1.1.2017 do 31.12.2021, ktorá sa skladá z fixnej zložky, 
t.j. 5,006/rok a potom z ceny za m3, t.j. 0,3833€ bez DPH. My máme doteraz schválenú cenu 0,4646/ 
m3 s tým, že sa počíta 50% spotrebovanej vody v domácnosti, ktorá je odvedená do verejnej 
kanalizácie, čo podľa novej vyhlášky nie je možné. Bude preto potrebné pripraviť nové VZN o cene za 
odvádzanie odpadových vôd. Tieto veci riešili aj vodárenské spoločnosti, ktoré podali aj sťažnosť na 
takéto zloženie ceny stočného.
Ing. Martin Jurčo -  súvisí toto aj s VZN o miestnom poplatku?
starosta obce -  nie je to k tomu, ak zostávame pri rovnakej výške miestnych daní a poplatku nie je 
potrebné meniť toto VZN, k tomuto sa zákon nemenil.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
prerokovalo rozhodnutie Úradu pre reguláciu sieťových odvetví a doporučuje vytvoriť nové 
Všeobecne záväzné nariadenie o výške stočného pre občanov na nasledujúcom OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
Ing. M iroslav Beharka, F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, Ing. M artin  

Jurčo, Ing. Ján Vrbičan
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P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 10
Starosta obce konštatoval, že k tomuto bodu neboli doručené žiadne podania.

Filip Benko -  koncom novembra sa uskutočnilo zhromaždenie občanov k rómskej otázke, podáva 
k tomuto nasledovný návrh na uznesenie: OZ v Pribylina na základe informácií a faktov, ktoré boli 
prednesené počas zhromaždenia obyvateľov obce konaného dňa 27.11.2016 v sále KD v Pribyline 
žiada Obecný úrad v Pribyline predložiť aktuálnu územnoplánovaciu informáciu k časti parcely číslo 
KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503) osídlenej Rómskou osadou. Termín: do nasledujúceho OZ, 
zodpovedný Obecný úrad.
starosta obce -  územný plán je k nahliadnutiu na Obecnom úrade, môže si ho ktokoľvek prísť pozrieť. 
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
na základe informácií a faktov, ktoré boli prednesené počas zhromaždenia obyvateľov obce konaného 
dňa 27.11.2016 v sále KD v Pribyline žiada Obecný úrad v Pribyline predložiť aktuálnu 
územnoplánovaciu informáciu k časti parcely číslo KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503) osídlenej 
Rómskou osadou. Termín: do nasledujúceho OZ, zodpovedný Obecný úrad.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3
P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Ing. M iroslav Beharka, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, 3

Výsledok hlasovania: N ávrh  n eb o l prija tý

Ing. Martin Jurčo -  na zhromaždení bolo zarážajúce, že mnoho vlastníkov nemá informáciu o tom, ako 
vyzerá územný plán v tejto časti obce. Predkladá preto ďalší návrh na uznesenie, je to spoločný návrh 
troch poslancov: OZ v Pribyline žiada Obecný úrad v Pribyline oboznámiť štatutárnych zástupcov
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vlastníkov pozemku parcelné číslo KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503) osídleného Rómskou osadou 
platnou územnoplánovacou informáciou k tomuto pozemku. Termín do 16.12.2016, zodpovedný: 
Obecný úrad.
starosta obce -  ako konkrétne si túto informáciu predstavuje, to musí byť predovšetkým záujem druhej 
strany, nevie, k čomu je takéto uznesenie.
Ing. Martin Jurčo -  myslí si, že Obecný úrad presne vie, ako to má vyzerať, je to dostupná informácia. 
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada Obecný úrad v Pribyline oboznámiť štatutárnych zástupcov vlastníkov pozemku parcelné číslo 
KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503) osídleného Rómskou osadou platnou územnoplánovacou informáciou 
k tomuto pozemku. Termín do 16.12.2016, zodpovedný: Obecný úrad.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: P očet:

Z a: F ilip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: Ing. M iroslav Beharka, D ušana Cibuľová, Pavel Holbus, 3

Výsledok hlasovania: N á vrh  n eb o l p rija tý

Ing. Ján Vrbičan -  sám poslanec p. Holbus vo videu povedal, že to bol prvý krok, takže očakávajú 
druhý krok. Je to pre občanov, ktorí tu žijú. V zápisnici z valného zhromaždenia PSBU sa hovorí 
k téme Rómovia ohľadom nájomných zmlúv, kde bolo prijaté uznesenie, ktoré uložilo výboru 
zabezpečiť nájomné zmluvy pre obyvateľov osady. Preto podáva spoločný poslanecký návrh troch 
poslancov: OZ v Pribyline žiada Obecný úrad v Pribyline o informáciu od zástupcov vlastníkov o tom 
ako sú usporiadané alebo ako budú usporiadané vzťahy medzi vlastníkmi pozemku a vlastníkmi 
stavieb a zároveň užívateľmi stavieb na pozemku parcelné číslo KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503). 
Termín: do nasledujúceho OZ, zodpovedný: Obecný úrad.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
žiada Obecný úrad v Pribyline o informáciu od zástupcov vlastníkov o tom ako sú usporiadané alebo 
ako budú usporiadané vzťahy medzi vlastníkmi pozemku a vlastníkmi stavieb a zároveň užívateľmi 
stavieb na pozemku parcelné číslo KN-C 4961/6 (KN-E 4961/503). Termín: do nasledujúceho OZ, 
zodpovedný: Obecný úrad.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a: F ilip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: Ing. M iroslav Beharka, D ušana Cibuľová, Pavel Holbus, 3
Výsledok hlasovania: N ávrh  nebo l p rija tý

K bodu 11
V diskusii vystúpili nasledovní:

Ján Šimčo -  na ďalšom valnom zhromaždení PSBU o rok neskôr bolo zrušené uznesenie vo veci 
nájomných zmlúv v rómskej osade.
Filip Benko -  chce sa opýtať, prečo nevysiela TES Média miestne vysielanie? Vtedy to bolo akože
hrozné, že sa nebude vysielať a teraz je licencia a nevysiela sa.
starosta obce -  treba sa opýtať tých, ktorí majú zabezpečovať túto službu.
Filip Benko -  on chce vedieť, prečo to nerieši starosta, keď vtedy hovoril, ako veľmi ľudia chcú 
miestne vysielanie.
Ing. Martin Jurčo -  jedná sa o to, že TES Média môže vysielať legálne, prečo zrazu o to nie je záujem? 
Má to byť vyvážené a transparentné vysielanie. Zo zhromaždenia občanov je natočená jedna minúta 
a hlucháňovi je venované 15 minút. V zmluve s TES Média sa hovorí o infokanále, prečo by tam mali 
volať občania?
starosta obce -  on nedisponuje informáciou, či TES Média má licenciu, nemá problém si to overiť, 
nezbavuje sa zodpovednosti.
Stanislav Kováč -  doporučuje vydať spoločnú požiadavku TES Medii, skôr na to prihliadnu. On 
hovoril s ich zástupcom, povedali mu, že je to komplikované.
starosta obce -  určite nebudú vysielať, pokiaľ nebudú mať licenciu v poriadku, tieto informácie si
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overí.
Ing. Martin Jurčo -  TES Média vysiela od 1.1.2016, ten istý deň tu bola informácia, že bude miestne 
vysielanie. Prístupné informácie sú na stránke Rady pre vysielanie a retransmisiu, v čase konca I. 
polroka bola táto licencia zverejnená, nevie, či sa potom niečo zmenilo.
starosta obce -  licencie sa udeľujú v rámci káblovej distribučnej siete a licencia na miestne vysielanie 
je niečo iné.
Stanislav Kováč -  dozvedel sa, že s TES Mediou uzatvárajú zmluvu ďalší občania, takže budú mať 
viac účastníkov.
Zdena Račková -  vie niekto, koľko domácností má zmluvu s TES Mediou? Pretože ona má doma iné 
pripojenie, preto pre ňu miestne vysielanie už nie je zaujímavé, aj keď ho v minulosti rada pozerala. 
Miroslav Jurík -  myslí si, že by nemal byť problém robiť miestne vysielanie cez TES Médiu aj cez 
internet.

- pýta sa, či nie je možné odhŕňať častejšie cesty v dedine, 
starosta obce -  odhŕňame tak často, ako sa dá, máme radlicu širokú 2,40m, v tejto šírke sa odhrnie 
a keď prejde prvé auto, znovu sa to poruší. Mnohí občania volali aj na Správu ciest, odhŕňali aj ich 
vozidlá.
Filip Benko -  nebolo by možné kúpiť predný pluh? 
starosta obce -  máme aj radlicu vpredu, ale nerieši to problém..
Pavel Elolbus -  môže potvrdiť, že o 0,30hod. v noci odhŕňal traktor a plúžil, keby prišli sypače skôr, 
nebola by takáto situácia, na Správe ciest majú určené poradie dôležitosti, kedy čo odhŕňajú.
Ing. Martin Jurčo -  je to veľmi zlé, obec má hľadať riešenia, aby sa to nezopakovalo, Keď vieme, že 
bude takáto situácia, na ten jeden deň by malo byť viac techniky. Treba s niekým uzavrieť zmluvu, 
aby nám v mimoriadnych situáciách poskytol techniku.
starosta obce -  fúkal vietor, keď prešiel traktor, hneď bola cesta zaviata, nepomohli by ani tri traktory, 
treba zhodnotiť situáciu reálne, podľa poveternostných podmienok.
Ján Simčo -  chce poďakovať za odsúhlasenie príspevku na opravu veže evanjelického kostola, cena za 
celú realizáciu bude 35.000€, z toho 10.0006 bude stáť postavenie lešenia. Príspevok vo výške 
10.000€ dal urbár, 7.000€ sa vyzbieralo od cirkevníkov a majú žiadosť aj v Nemecku, odkiaľ je 
možnosť získať financie. Realizácia by mala prebehnúť v letných mesiacoch tohto roku.

K bodu 12
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19.40 hod.

Zapísala: Overovatelia:
Anna Račková Ing. Martin Jurčo

Ing. Ján Vrbičan

Starosta obce: 
Ing. Milan Kohút
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